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Uprzejmie informujg, 2e Pana petycj a dotycz4ca poprawy bezpieczeristwa w rejonie ulicy

Patli i Witosa byla tematem posiedzenia Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji Rady Miejskiej

w Suwalkach w dniu 25 marca br. oraz w dniu 22 kwietnia br. Komisja przeanalizowata petycjg

i wypracowaia stanowisko oraz przedstawiia projekt uchwaly Radzie Miejskiej w Suwalkach

o nieuwzglgdnienie petycji. W dniu 28 kwietnia 2021 r. na XXXI sesji Rada Miejska przyjgla

uchwalg w sprawie nieuwzglgdnienia petycji.

w zal4czeniu przesylam uchwalg Nr xxX1142612021 Rady Miejskiej w Suwalkach

z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie nieuwzglgdnienia petycji w sprawie monitorowania ulic

Antoniego Patli i ulicy Wincentego Witosa w Suwaikach.

Przewodniczqcy



ucHwALA NR XXXI/426/2021
RADY MIEJSKIEJ W SUWALKACH

z dnia28 kwietnia 2021 r.

w sprawie nieuwzglgdnienia petycji $ sprawie monitorowania ulic Antoniego Patli i ulicy
Wincentego Witosa w Suwalkach

Na podstawie an. l8b usl. I ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorz4dzie gminnym (Dz.U.
22020 r. po2.713, 1378) oraz an.9 ust.2 ustawy z ll lipca 2014 r. o pet5.cjach (Dz. U. z20l8 r.
poz. 870) Rada Miejska u Survalkach uchwala. co nastgpuje:

$ l. Uznaje sig. rvniesionq w dniu I marca 2021 r. petycjg przez Pana Jerzego Z. rvraz z grupq
mieszkaric6rv. w sprawie monitorowania ulicy Antoniego Patli i ulicy Wincentego Witosa
w Suwalkach. za niezaslugujqc4 na uwzglgdnienie.

$ 2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatzenia petycji stanowi zal4cznik do uchual.v.

$ 3. O sposobie rozpatzenia petycji PaewodniczEcy Rady zawiadomi rvnosz4cego pet1,cjg.

$ 4. Uchwala wchodzi w zycie z dniem podjgcia.

PrzcwOdnic21C)Rady Mittski可
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UZASADNIENIE

do uchwaly Rady Miejskiej w Suwalkach u sprawie n ieuwzglgrlnienia petycji w
sprawie monitororvania ulic Antoniego Patli i ulicy Wincentego Witosa

w Suwalkach,
W dniu I nrarca 2021 r. do Przeu odn icz4cego Radv Mie_iskiej w Survalkach rvplyngla

perycja, podpisana przez Pana Jerzego Z. oraz mieszkaric6rv Suualk o ochrong bezpieczerists,a
mieszkaricou ulic.'- Antoniego Patli i ulic1, wincenrego witosa. poprzez montaZ duoch kamer.
monitoringu nr iejsk iego.

Komisja Skary Wnioskorv i Petycj i Radl Miejskiej rv Suu.alkach na posiedzeniach
rv dniu 25 marca 2031 r. oraz rv dniu 22 kwiernia 2021 r. rv dlskusji nad przedrniorouq petycjq
\'l pracou ala opinig negat.r Nnq.

W trefti petv!:ii. krora zostala r6s,nic2 skierotvana do Prezvdenta Sul,alk oraz Komisji
Sprau Spolecznych i Bezpieczerisn' Radl' N'tie.iskiej rv Survalkach. jej autorzy rvskazali. iz
instalacja kamer sporvoduje znaczne zu,igkszenie poziomu ich bezpieczenst*a. w petlcji zostall,
rv1'mienione przypadki przesrgpstv przeciwko mieniu. do kt6rych mialo dochodzid
w ostatnich kilku latach. Statvst.v-ki przedstarvione przez Komendanta Mie.jskiego policji
rv Suwalkach podczas posiedzenia Komisji Bczpieczedstwa i Porzqdku Publicznego. ktdre odbylo
sig 15 marca 2021 r. rvskazujq. i2 rv Suwalkach w latach 2018-2020 doszlo do ll0.l zdarzeri
kryminaln;"ch, z czego l0 odnoto\\ano s'rejonie ul. Witosa. Natonriast u.rejonie ulicv patli. wc
rvskazanvm okresie. nie odnotorvano 2adnego zdarzenia. Jedno zdarzenic
o charakterze krvminalnym. mialo nriejscc w roku bie2Ec1m.
Oznacza to, i2 poziom bezpieczefistua u'rejonic ulicy Patli i Witosa. s 2aden spos6b nie orjbiega
od innych obszar6s miasta.

Nie ulega u'atplis'o$ci. iz bezpieczeristrvo mieszkaric6s jest rvanoiciq i sanrorzqd pou.inien
dqzyi do jego zapes,nienia uvvzglednia.jqc ro u' srvoich dzialaniach. W szczeg6lnoici pouinnl
skupiai sig na t),ch obszarach. rv kt6rlch odnotorvuje sig tvvsoki poziom zauroZeniu. co
potrvierdzajq statystl,ki zdarzefi rroszqce znanriona przestgpst\r oraz u,lkrocze6.

W trakcie d.v-skusji nad przednriotorvq petyc.j4 zrvracano urvagg. iZ stanem pozqdanynr
bylobl objgcie calego miasra sysremem monitoringu rvizljnego. Ulatr.riloby to r6wniez
rejestrowanie wszelkich zdarzeri drogou'ych. co jest kluczorve rv procedurach odszkodorval,czych.
Niestetl'wymagalobl'to rvielonr ilionou'ych naklad6u', co rv obliczu aktualnvch potrzeb rvspirlnotl'
samorzqdouej nie jest dzialaniern prioryteto$vm. Nale21.- r6rvnie2 podkredlii. i2 takie dzialanie
dotyczl' wyl4czn ie grunr6\\' publiczny'ch, na ktrlr1'ch to zgodnie z prarvent sanrorz4d nro2e ponosii
\$'datki. W zrviqzku z t.vm u, praktl-ce to nrieszkarlcv. rv celu ochronv mienia i zs.igkszenia
poziomu bezpieczeristrva s ntiejscu swojego zamieszkania, finansuj4 instalacjg sieci monitoringu.
Szczeg6lnie jest to porvszechnc s' zabudorvie uielorodzinnrj. \\. kt6rej zrrzttyczal funkcjonujq
spoldzielnie i usp6lnorl' mieszkanios'e. \\' niekrirrl ch przvpadkach mieszkaricl.. rvykorzl srujqc
bezpoSrednie sqsiedztwo grunr6N samorz4dou'ych. decyduja sig na zktienie do budzetu
obyr,r'atelskiego projektu obejrnu.iqcego instalac.ig sieci. Podobna sugestia zosrala ulra2ona podczas
posiedzenia Konrisji Strategii i Rozroju Cospodarczego Rady Miejskiej rr Surr.alkach * dniu 24
marca 2021 r.. na kt6rej omasiana byla przedmiotorva pety.cja. W d1-skusji podkre(lono r6rr,nieZ.
2e iloSi podpis6w zlo2onlch dla poparcia petl,cji pozrvala przlpuszczac, i2 tr przy.padku zlo2enia
projektu do rz\^'. bud2etu paltl cypacyinego. pro.jekt z1skalb1. odpowiednie poparcie izosralbl
zrealizorvanv rr przy'szlr nr roku.

W zrviqzku z pov,\'zszvm Komisja Skarg Wnioskciu iPery'c-ii zarekomendosala Radzie
Miejskiej u, Survalkach nieurvzglgdnien ie przedmiotos'ej petyc.ii i pod.igcic uchlall, u,
zaproponowanvm brzmieniu.
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